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Onderwerp Verslag Politieke Avond 28 februari 2022  
Locatie dorpshuis  
Datum en tijdstip 28 februari 2022 20.00 uur inloop vanaf 19.30 uur 
  

 

Op deze avond werden 89 aanwezigen geregistreerd.  

Vanuit de politieke partijen werden 42 vertegenwoordigers geteld. Op het podium zaten de volgende 

kandidaten: 

VVD    Karin Kliphuis  Lijst 1  

HAP    Johan Rip   Lijst 2  

CDA    Mariette Sedee  Lijst 3  
Forza!    Erik Vermeulen  Lijst 4  
GroenLinks   Pete Boerman  Lijst 5 
D66    Carin Smand   Lijst 6 
PvdA    Fouad Sidali   Lijst 7  
ChristenUnie-SGP  Jennifer Hup   Lijst 8  
EEN Haarlemmermeer  Hans Spijker   Lijst 9   
Gezond Haarlemmermeer Edwin Hagemeijer  Lijst 11 
Lijst  12 Groep Jankie Niermala Jankie  Lijst 12 
Forum voor Democratie Piet Stam   Lijst 13 
  
Ward Wijndelts, actief lid VDB vanuit de werkgroep Kies voor Badhoevedorp, heet de aanwezigen 

van harte welkom. In totaal waren 12 politieke partijen op deze avond vertegenwoordigd. Ward 

introduceerde de gastvoorzitter voor deze avond: Amma Asante. Zij werkt o.a. voor de landelijke 

cliëntenraad, is oud kamerlid én inwoner van Badhoevedorp. 

Voor deze avond zijn verschillende thema’s  gekozen: Wonen – Verkeer – Gezonde Leefomgeving 

– Voorzieningen. Bij de vooraf ingediende vragen uit het dorp zijn ook verschillende vragen over de 

burgerparticipatie gesteld en deze zijn ook meengenomen  

Amma gaf vooraf aan dat iedere stem heel belangrijk is en hoopt op een informatieve avond waarbij 

de mensen in de zaal geholpen worden om hun stem te kunnen bepalen . 

Om luchtig deze avond te beginnen werd door Hannie Toussaint Raven aan de partijen 10 vragen 

over Badhoevedorp gesteld. Het bleek toch niet zo erg gemakkelijk te zijn: Hans Spijker van EEN 

Haarlemmermeer werd de winnaar (inwoner van Badhoevedorp…).   

Daarna werd aan mensen uit de zaal de gelegenheid geboden om vragen te stellen aan de politiek.  

Zie hiervoor het uitgebreide verslag in de bijlage: 2022-02-28 Politieke Avond in Badhoevedorp 2022  

Ondanks de strakke leiding van Amma Asante werd door tijdgebrek het thema gezonde 

leefomgeving niet behandeld. De VDB kijkt terug op een geslaagde avond:  

EEN Haarlemmermeer: een hoge opkomst van zowel bewoners als de kandidaten van de partijen. 
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Bijlage: 2022-02-28 Politieke Avond in Badhoevedorp 2022  

Thema: WONEN 

VRAAG: Interesseert het de politici wat te kunnen doen aan betaalbare woningen voor de jeugd? 

Zowel koop als huur? 

 

VVD: dit is  ook belangrijk voor de partij: punt 1 is bouwen en punt 2 in alle segmenten, niet alleen 

sociaal maar ook het middensegment en de senioren.  

 

VRAAG: bedoeld wordt met deze vraag: wat wordt er gebouwd voor de jeugd.  

 

VVD: In het centrum en de Orleanderlaan komen appartementen ook starterswoningen. Ook zorgen 

dat er beweging blijft dat ook huizen vrijkomen.  

 

VRAAG: is dit antwoord alleen voor de jeugd van Badhoevedorp of voor alle jeugd van waar dan 

ook? 

 

VVD: zouden we wel willen alleen voor Badhoevedorp, maar je ontkomt er niet aan dat ook de 

omringende gemeentes zoeken in het dorp. Dit kan geen  enkele partij beloven. 

 

VRAAG: A- 9 omgelegd en aan PVDA  gevraagd over senioren woningen. 4 jaar geleden waren we 

al te laat maar wat kunnen we nu nog doen om dit gevarieerd te houden: voor jongeren en ouderen? 

 

PvdA: voor alle inkomens een dak maar we kunnen ook kijken naar flexwoningen. Snel bouwen en 

duurzaam en niet groot. Grondgebonden woningen in erfpacht: je blijft eigenaar via een stichting en 

de projectontwikkelaar bouwt het huis alleen dat duurt wel langer dan 4 jaar 

Reactie zaal: er is hiervoor helemaal geen plek in het dorp. 

PvdA kan wel gerealiseerd worden maar op welke locatie? Op dit moment nog geen antwoord maar 

het zou zeker gerealiseerd moeten worden. 

Forza: Het eerlijke verhaal is dat een woning € 763 per maand kost dat is de exploitatie van een 

woning en dat is niet te realiseren. Geld toeleggen is de enige manier om woningen te realiseren en 

de gemeente Haarlemmermeer komt met initiatieven en wil dat faciliteren, er kan meer aldus Erik 

Vermeulen.  

Amma: maar als politicus kunt u ook keuzes maken.  

Forza: erfpacht is schijnoplossing. De woningen gaan er niet komen.  

Amma: bent u bereid om keuzes te maken? 

Forza: in de gemeente houden we vast hoe we het zelf doen, maar er zijn veel initiatieven die we 

ruimte moeten geven en faciliteren. 

EEN Haarlemmermeer vecht al lang voor tiny houses. Er is een groen stuk Sloterweg tot aan de 

Nieuwemeer en ook hoek Meidoornweg en bij het nieuwe bouwproject Schuilhoeve. 

HAP: Zoekt naar de ontbrekende schakels, op dit moment zijn wij in gesprek met Den Haag over 

Schiphol om ook in de geluidzone te bouwen. Het is een fiscale dwaling wel huren voor € 1000,00 

en geen hypotheek te kunnen krijgen. Als we gaan bouwen is dat 60 procent voor het 

middensegment en gericht op  koop.  
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Lijst 12: Gaat in haar standpunt mee met de HAP waar een wil is, is een weg want er zijn genoeg 

oplossingen.  Kijk naar diverse tijdelijke woonvormen zoals tiny houses. We gaan proberen te laten 

bouwen  voor de  jongeren  in deze gemeente. 

D66: er zijn geen woningen te vinden in Badhoevedorp. Alle plannen liggen vast. Bij uitstek is het 

de taak van de gemeenteraad om creatieve oplossingen zien te vinden: flexibel zijn en kijken naar 

de kleine plekken die er nog in het dorp zijn.  Geen grote beloftes doen. 

CDA:, we verwachten dit jaar de uitspraak van de Raad van State met betrekking tot onze plannen 

voor Schuilhoeve, KLM ligt dwars en niet Schiphol. Wij hebben afspraken gemaakt om daar 

betaalbare woningen te bouwen en geen tiny houses. En kijken naar flexibel bouwen. Het is niet 

altijd mogelijk dat  de jongeren in het dorp blijven wonen. 

Groenlinks: allereerst wil ik zeggen dat het fijn is dat we hier weer zijn en blij met de goede opkomst. 

Kleine plekken moeten we pakken. Willen we de jongeren echt iets geven moeten we naar Den 

Haag en daar vragen of Schiphol wat kleiner kan worden. 

 

VRAAG: In het DSO van 2008 stond dat er geen appartementen gebouwd zouden worden, er was 

geen draagvlak voor. Daarnaast hekelt deze vraagsteller de participatie: betrek de inwoners eerder  

bij de planvorming. 

 

FVD: is voor gemeentelijke referenda en voor dit soort zaken zijn zij er voor de burger. 

HAP: omlegging A9 was een financieel risico. en om de kosten te dekken hebben wij 

noodgedwongen gekozen om te bouwen voor duurdere segmenten. 

 

Amma: vanuit de zaal is een enorme behoefte aan betaalbare woningen voor senioren en jongeren. 

Veel mitsen en maren. Geen grote beloftes worden gemaakt. Ook gehoord: wees creatief en bereid 

om te kijken naar de mogelijkheden.  

 

Thema VOORZIENINGEN  

Amma: voorzieningen voor zowel senioren als voor de jeugd in het dorp. 

 

VRAAG: stelt zich voor als voorzitter van de  scouting en wordt nu geconfronteerd met 

bezuinigingsmaatregelen. 70% minder subsidie in 2022. Staan voor een grote uitdaging: Gebouw 

is heel erg slecht. Noodgebouw is uit 1975. Nieuwbouw op eigen initiatief maar door de subsidie 

afbouw wordt  hypotheekaanvraag heel lastig. Wil graag van HAP en VVD weten hoe de scouting 

de verlaging van subsidie moet bekostigen? Gaat om een bedrag van 15.000,-- 

 

VVD:. Het zijn ingewikkelde keuzes geweest. De gemeenteraad moet bezuinigen omdat het Rijk dit 

bij de gemeente heeft neergelegd. Wij hebben geprobeerd de pijn te verdelen en gekeken of wij 

deze kunnen verzachten. er is gewoon een tekort en wij moesten een afweging maken. Als hier 

voor weer geld is wordt er zeker weer opnieuw weer naar gekeken. Het zijn vreselijke afwegingen 

waar wij mee zitten. 

HAP: Wij moesten bezuinigen: 20 miljoen. En wij hebben gekozen voor de minima. Bij meevallers 

kunnen we misschien nog corrigeren.  

 

Amma: Keuzes gemaakt en nadelig voor de scouting. maar stel dat er mogelijkheden komen om dit 

te kunnen herstellen. Bent u bereid om andere keuzes te maken? 

 



 
 

4 
 

PvdA: als het mogelijk is dan wordt dit allemaal terug gedraaid. En dan is het middensegment de 

eerste die geholpen gaat worden. 

 

VRAAG: we hebben het net over pubers gehad dat er niets te doen is. Dit zijn de problemen 

doorschuiven.   

 

VRAAG: De jeugd heeft de toekomst scouting is een maatschappelijke organisatie tijdens Corona 

geweest, wij hebben veel georganiseerd en als organisatie ook gegroeid. Wij hebben echt hulp 

nodig dit is een noodkreet. 

De voorzitter van Acrobatico vult het pleidooi van scouting aan; het jeugdcircus in het dorp is voor 

alle jongeren. Wij kunnen zoveel betekenen voor de jongeren en de gemeente is juist duurder uit 

doordat er ingeboet wordt op de leefbaarheid:  u meneer van de HAP, u neemt u een hap uit de 

leefbaarheid! 

 

VVD: we moesten bezuinigen en hebben piket paaltjes  geplaatst en hiervoor gekozen.. En snappen 

zeker dat het een grote opgave is. Wij blijven kijken naar mogelijkheden. 

HAP: Maar we hebben ook verantwoordelijkheid en we willen geen schulden naar de volgende 

generatie schuiven en zuiver financieel platform houden. Als straks het weer herstelt kan worden 

dan doen we dit.  

Lijst12: jammer dat middenveld nu al gaat vervallen. Er wordt veel gezegd over tekorten. Maar 

hoeveel steunpakketten zijn er wel niet uitgedeeld? We gaan goed kijken naar de financiën om te 

kijken naar de verdeling voor het middenveld zodat dit niet wegvalt. 

EEN Haarlemmermeer: probleem is het nieuwe raadhuis: kost heel veel, snijd in de budgetten en 

besteed het anders. 

 

Amma: niet ter verdediging van de politici maar er is flink bezuinigd door het rijk. Maar je ziet ook 

dat er nu ook investeringen worden gedaan ten goede van de gemeente. Heeft u de plannen klaar 

als de middelen hiervoor klaar zijn? 

 

Groenlinks: als je nu gaat bezuinigen dan zijn organisaties als scouting er straks niet meer. Wij 

hadden een sluitende begroting gemaakt en dan had dit allemaal niet gehoeven. Andere partijen 

kozen voor bezuinigen op maatschappelijke voorzieningen wij kiezen voor verhoging van lokale 

belastingen. 

 

VRAAG: Galerie 2001: ik begrijp niet waarom alles de nek wordt omgedraaid. We krijgen helemaal 

geen subsidie meer. Wil je de horizon verbreden van jongeren, bezuinig dan niet op cultuur. 

  

Amma: er wordt een signaal naar de politiek afgegeven betrek ons bij de besluitvorming. We hebben 

ook goede ideeën. Kranten staan vol over vertrouwen in  de overheid en de burgers. Neem de 

burgers serieus en geef ze ruimte en toon je gezicht in de besluitvorming. 

 

Thema: PARTICIPATIE 

 

VRAAG: we krijgen een mooi nieuw centrum en dit wordt vanuit Hoofddorp bepaald. Het is 

onmogelijk voor de raadsleden om over 31 kernen te beslissen en zij wonen niet allemaal in het 
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dorp. Meer participatie in het dorp en geef projectontwikkelaars de ruimte om met de bewoners te 

praten. 

 

VRAAG: 25 jaar verzaakt om tramlijn 2 door te trekken, Haarlemmermeer heeft verzaakt te vechten 

voor deze aansluiting en wij als bewoners wordt niets gevraagd. 

 

Amma: Wat kan de VVD concreet doen? 

VVD: wil in gesprek met Kunst 2001. Vertrouwen en participatie de overheid moet meer informatie 

verstrekken. De raad is nu bezig om te inventariseren welke vorm van participatie zou moeten 

komen. Wat gaat de VVD doen aan participatie? Door het verruimen van de mogelijkheden om te 

participeren bij zaken die  betrekking hebben op de directie omgeving. De bewoners weten vaak 

veel beter wat er speelt in hun omgeving. Wat is het doel van participatie? Niet elke participatie is 

geschikt. Samen kijken met betrokken inwoners welk soort besluit zich leent voor welk soort 

participatie. 

 

Forza: wij zitten voor de inwoners van de Haarlemmermeer en zijn vertegenwoordigers wij hopen 

wat wij doen dat dit  voor jullie goed is. Elkaar erbij betrekken en maak verlanglijstjes. 

PvdA wil graag het recht geven aan de inwoners om het zelf te doen ga verder met participatie: met 

bewoners om de tafel zitten en ga uit van vertrouwen. Aan de voorkant al met de bewoners en de 

initiatiefnemers in gesprek gaan. En is veel expertise in het dorp en daar moeten we gebruik van 

maken. 

 

Amma: wat opvalt als het om participatie gaat lijkt het alsof het éénrichtingsverkeer is. Terwijl het 

twee richtingsverkeer is: hoe klantvriendelijk is de overheid en hoe vindbaar ben je en zijn  je 

diensten? 

 

CDA: vindt het jammer; er is geparticipeerd: voor het nieuwe centrum werden mensen uitgenodigd 

om uit 3 ontwerpen te kiezen. Er is goed geluisterd naar de inwoners. En we zijn een lerende 

organisatie. Ik zie zoveel vacatures: waarom zijn er geen vrijwilligers in het dorp voor de VDB om te 

helpen bij de participatie?  

 

Vraag/Opmerking uit de zaal: omdat de participatie om zeep is geholpen. we hadden een goede 

participatie alleen we kregen geen antwoord. Het is zeer frustrerend niet serieus genomen te 

worden.  

 

Groenlinks: niet uit 3 ontwerpen laten kiezen maar aan het begin de bewoners er bij te betrekken. 

Hier moeten we van leren. 

Gezondhaarlemmermeer: Het gaat vaak mis bij het participeren, geef aan waar de grenzen van de 

participatie liggen.  

 

Amma: men ziet de overheid als een hoge berg. En het vraagt van de organisatie hoe je toegankelijk 

en zichtbaar bent. 

 

VRAAG: participatie vanuit de overheid: je moet eerder beginnen met vragen stellen en de frustratie 

is dat er alleen vinkjes gezet worden bij voorstellen zoals over hagen en de kleur van stenen.  
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FvD: wil referenda. Wat gaat er gebeuren met de nieuwe wijken? En aandacht besteden aan de 

jeugd, dat gebeurt niet echt. 

EEN Haarlemmermeer: meest teleurstellend geweest is de participatie. Het is  meedenken en 

meedoen. 

HAP: haalt signalen op en wil en goede relatie met de dorpsraad. 

Lijst 12: informatie voorziening van de gemeente is niet op orde. We willen op de goede manier de 

participatie opnieuw goed  inrichten voor het dorp. Inzetten op kwaliteit en dat de wetten goed 

nageleefd worden 

D66: jammer om te horen dat een aantal mensen het gevoel hebben dat de  participatie niet goed 

is gegaan en we hier eerder mee moeten beginnen. Hoe gaat de dorpsraad de meningen van de 

bewoners ophalen? Ga nieuwe vormen van participatie uitproberen. 

CU: menselijke maat moet terug in de politiek. 

  

Amma: Participatie is belangrijk eerder bewoner te betrekken en we hebben ook veel geleerd. Men 

voelt zich niet serieus genomen. Maar er liggen veel kansen om dit samen te gaan doen.  

 

 

Thema VERKEER: 

 

Amma : veel ontwikkeling veel woningen meer wijken. Veel drukker dus en vraagt dus ook om meer  

veiligheid voor fietsers en voetgangers. 

 

VRAAG: laten we anders denken: OV, fietsers, voetgangers en busjes  circulair gebruiken en dus 

niet altijd  de auto, maak een dorp waar we elkaar ook kunnen ontmoeten en praten met onze buren. 

Denk ook aan veiligheid 

 

VRAAG: sluipverkeer uit Amsterdam dat is het echte probleem dat moet geweerd worden. Dan 

hoeven we ook echt geen Sloterbrug.  En de tramlijn doorvoeren. 

 

VRAAG: maak een integraal plan voor Badhoevedorp voor lange termijn over langzaam verkeer 

voor voetgangers en fietsers en groen in de buik. En zie dit als een eerste opzet van participatie. 

 

CU: participeren op de Zeemanlaan? Behoefte aan autovrije zones? ambtenaren hier ook bij 

betrekken want zij werken het plan uit. Goed kenbaar maken aan de raad. 

Gezond Haarlemmermeer: niet bestemmingsverkeer weghalen en  betere leefbaarheid; dan kan je 

aan andere plannen denken. Dus verkeer dat hier niets heeft te zoeken, weghalen. 

GroenLinks; dorp vraagt om leefbaarheid dat gaat ook over verkeer, dus laat het voor de auto minder 

makkelijk worden. Zo maken dat mensen eerder de fiets pakken. We moeten anders denken. 

CDA: structureel is het VSP uit 2008. Oproep om aanpassing VSP. Deze zorgen delen wij ook en 

zijn hier ook over in gesprek met de VDB. 

PvdA wij stellen voor 30 km binnen de bebouwde kom. Ringdijk 60 km. Fiets eerder pakken en 

fietsenstallingen En moeten ook kijken naar de ontwikkelingen buiten het dorp denk aan het 

aanleggen van de Noord Zuid Lijn. 

Forza: belangrijk om de vrije keuze te hebben welk vervoer je kiest. Maak van de Sloterbrug een 

fietsbrug dan  zijn we in een keer klaar.  
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FVD onvermijdbaar dat er autoverkeer door het dorp komt. Zorg ervoor dat het autoverkeer direct 

en zo snel mogelijk naar de Schipholweg kan. Maak van de Burgemeester Amersfoordtlaan en de 

Pa Verkuijllaan één rechte weg dus een provinciale weg. 

EEN Haarlemmermeer: Burg. Amersfoordtlaan is de meest vervuilende laan van heel 

Badhoevedorp. Bij de T106 komt een logistiek centrum met kleine voortuigen. Die moeten buiten 

om en niet door het dorp. Knip Zeemanlaan moet weg. Chicanes weg op de dijk en 50 km. 

 

VRAAG: PvdA zegt net 60 km op de dijk maar wij hebben geparticipeerd voor 30 km.  

PvdA: klopt, voorbij Lijnden is het 60 km. 

 

Amma: dus kijk naar dorp maar ook daarbuiten.  

 

HAP: Was unaniem, ook voor actualisatie verkeer. 

   

VRAAG: elke dag worden nieuwe beslissingen genomen in en om Badhoevedorp. In de tussentijd 

worden beslissingen genomen zoals Catharinahoeve.  En we moeten nu met elkaar in gesprek gaan 

en niet in 2025. 

 

Lijst 12: zien de problemen met sluipverkeer en zijn voor het omleiden van het niet 

bestemmingsverkeer. Er .moeten ook goede fiets- en voetpaden zijn. 

D66: Badhoevedorp is niet geschikt voor dit  soort verkeer. De uitdaging zit in de volgorde van 

uitvoeren van de projecten. Wij krijgen een grote verkeerstoename als de Sloterweg wordt 

afgesloten. Integrale plan is belangrijk, maar de logische volgorde en stevige keuzes maken  is heel 

belangrijk op korte termijn. 

VVD: verkeer veiligheid en overlast. Monitoren waar ongelukken zich voordoen en problemen zijn  

en dit snel oppakken en aandacht hiervoor blijven vragen. VVD heeft zich hard gemaakt voor het 

VSP sinds Quatrebras is gebouwd en wil daar actief op blijven sturen en in gesprek blijven. Er moet 

een evaluatie van het Verkeerscirculatieplan komen en blijven participeren.  
 

 

 


